

TABLE OF CONTENTS

目 录

Research on Tightening Torque Control and Test of Screw Joint Bolts
(螺纹紧固件拧紧力矩控制与试验研究)

- Y. L. XIONG, D. WU, E. H. HAI, F. ZHANG, Y. F. DENG..... 1

Modal Analysis and Its Application in Tower Crane Structure Damage
(模态分析在塔机结构损伤中的应用研究)

- S. C. WANG, S. J. SONG, J. Y. WANG, M. X. DONG..... 12

Mechanical Design, Simulation and Optimization of Weld-Inspection Robot in AP1000
(AP1000 蒸汽发生器接管焊缝无损检测机器人的设计、仿真及优化)

- J. RONG, X. G. GAO..... 18

Research on Climate Comfort Evaluation of a EMU Train Cab Based on
CFD Simulation and Equivalent Temperature
(基于 CFD 仿真和当量温度的某动车司机室气候舒适性评价研究)

- G. B. WANG, J. D. REN, Q. LIU..... 29

Three-Dimensional Modeling and Simulation Analysis of Drilling Table Based on SolidWorks
(基于 SolidWorks 的钻床分度工作台三维建模与运动仿真)

- X. T. YAN, Y. D. FENG..... 38

A New Type of Cycloidal Tooth Profile Design and Analysis of Harmonic Gear Drive
(新型摆线齿形谐波齿轮传动设计与分析)

- W. SHI, J. G. ZHENG, T. NIU, H. Z. SONG..... 43

Failure Analyse and Solution of Bearing Yawp in One Shiplift Synchronisation System
(某升船机同步轴系统轴承噪声的故障分析与处理)

- H. L. ZHU, P. J. LIU, F. Z. LIU, H. ZHANG..... 54

Study on Dense Hole Region of LTCC Substrate Based on Equal Stiffness Theory
(基于等刚度原理的 LTCC 基板密集孔区域研究)

- Y. Z. LIU, S. G. SHI, H. B. MA, T. S. WANG, C. DENG, Y. ZHANG..... 60

Mechanical Design for Chinese Wolfberry Organic Fertilizer Deep Homework
(用于枸杞有机肥深施的作业机械设计)

- X. DING, Z. Y. ZHANG, Y. LIU, Y. PENG..... 70